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PROTOKÓŁ Nr XXXI/18
Z XXXI posiedzenia Rady Gminy Mielnik

w dniu 29 czerwca 2018 roku

Sesja Rady Gminy Mielnik rozpoczęła się w Urzędzie Gminy Mielnik o godz. 905, zakończyła
się o godz. 1150

Lista radnych i zaproszonych gości znajduje się w załączeniu do protokołu.

Do punktu 1.

Otwarcie XXXI sesji Rady Gminy Mielnik dokonał Przewodniczący Rady Pan 
Krzysztof Nikitorowicz.

Pan Przewodniczący powitał radnych i gości przybyłych na sesję. Stwierdził, że na ustawowy 
skład Rady 15 radnych, w sesji uczestniczy 15 radnych.

Na protokolanta obrad Pan Przewodniczący powołał Panią Joannę Bajenę.

Do punktu 2.

Pan Wójt zgłosił wniosek o zmianę porządku obrad sesji o następujące punkty:

1. Podjęcie uchwały w sprawie trybu postępowania o udzielenie pomocy finansowej w
formie dotacji spółce działającej na terenie gminy Mielnik, przeznaczonej na bieżące
utrzymanie wód i urządzeń wodnych oraz sposobu jej rozliczania

2. Zajęcie stanowiska  w sprawie opinii dotyczącej projektu uchwały w sprawie zmiany
uchwały Nr XXXV/255/02/ Rady Powiatu Siemiatyckiego z dnia 10 lipca 2002 r. W
sprawie  ustalenia  okręgów  wyborczych,  ich  numerów,  granic  i  liczby  radnych
wybieranych w okręgu wyborczym.

Rada Gminy jednogłośnie, przy obecności 15 radnych, ustaliła porządek obrad XXXI
sesji. 
Brzmi on następująco:

1. Otwarcie sesji.
2. Ustalenie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
4. Informacja Wójta o pracy między sesjami.
5. Interpelacje i zapytania radnych.
6. Podjęcie uchwały w sprawie postępowania o udzielenie pomocy finansowej w formie

dotacji spółce wodnej działającej na terenie gminy Mielnik, przeznaczonej na bieżące
utrzymanie wód i urządzeń wodnych oraz sposobu jej rozliczania.

7. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  w  formie  dotacji
jednostkom ochrony przeciwpożarowej działającym na terenie Gminy Mielnik.

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2018.
9. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  utworzenia  jednostki  budżetowej  Żłobek  Gminy  w

Mielniku.
10. Podjęcie uchwały w sprawie nadania statutu Żłobkowi Gminnemu w Mielniku.
11. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia opłat za pobyt dziecka w żłobku oraz określenia

maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie w Żłobku Gminnym w Mielniku.
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12. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu nadzoru nad żłobkami na terenie Gminy
Mielnik.

13. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do  tworzenia  Lokalnej  Organizacji
Turystycznej.

14. Podjęcie  uchwały  w sprawie  ustalenia  miesięcznego  wynagrodzenia  Wójta  Gminy
Mielnik.

15. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  odstępstwa  od  zakazu  spożywania  napojów
alkoholowych w miejscach publicznych.

16. Zajęcie  stanowiska  w  sprawie  wyrażenia  opinii  dotyczącej  projektu  uchwały  w
sprawie zmiany uchwały Nr XXXV/255/02/ Rady Powiatu Siemiatyckiego z dnia 10
lipca 2002r. W sprawie ustalenia okręgów wyborczych, ich numerów, granic i liczby
radnych wybieranych w okręgu wyborczym.

17. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.
18. Wolne wnioski.
19. Zakończenie obrad.

Do punktu 3.

Pan  Przewodniczący poinformował,  że  protokół  z  XXX  sesji  Rady  Gminy  jest
wyłożony na sali  obrad i jeżeli  do końca sesji  nie zostaną zgłoszone do niego uwagi lub
poprawki, zostanie przyjęty w takiej formie, w jakiej go sporządzono.

Do punktu 4.

Pan Wójt Gminy przedstawił informację o pracy między sesjami:

1) w  ubiegły  piątek  miało  miejsce  skażenie  wody,  sanepid  zamknął  nam  wodę,  nie
prawdą  jest,  że  wiedzieliśmy  o  tym  z  Panem  Dyrektorem  Zakładów  Gospodarki
Komunalnej już 19 czerwca. Wcześniejsze wyniki były dobre. W piątek przyjechały
do  mnie  osobiście  obie  Panie  z  sanepidu,  gdzie  dostałem  decyzję,  równocześnie
otrzymał  ją  Pan  Dyrektor,  który  poinformował,  że  będzie  rozwoził  i  rozwieszał
komunikaty  osobiście  po  całej  gminie.  Natomiast  ja  od  razu  podjąłem  działania:
uruchomiłem wszelkie  działania   przez  system zarządzania  kryzysowego łącznie z
tym, że pojechałem do Wice-starosty Pana Bobla, i poinformowałem go osobiście o
zaistniałej sytuacji, Pan Dyrektor rozwieszał komunikaty na tablicy ogłoszeń a osoba,
która mu towarzyszyła robiła zdjęcia, mamy dowody w postaci zdjęć, że komunikaty
zostały  powieszone,  nie  mniej  jednak  w  miejscowości  Moszczona  Królewska,
Mielnik- Przedmieście i Pawłowicze komunikaty bardzo szybko zostały zerwane, nie
wiem kto to zrobił ale to jest zwykły wandalizm. Jeszcze w piątek została dostarczona
woda  pitna  do  wszystkich  mieszkańców,  Pan  Dyrektor  osobiście  rozwoził  wodę.
Przypomnę  że  próbka  woda  wykazała  nie  wielkie  przekroczenie  dolnej  granicy
zawartości  bakterii  koli,  dlatego woda nie  była zdatna do picia.  Przed godziną 22
Burmistrz Pan Piotr Siniakowicz, potem pan Prezes Bogdan Zduniewicz dzwonili do
mnie,  gdzie  oferowali  pomoc.  We  wtorek  około  godziny  12  dostaliśmy  telefon  z
sanepidu, że nasza woda jest zdatna do picia. Informowałem dopiero gdy dostaliśmy
na piśmie po godz.15 że wyniki nie wykazały obecności bakterii koli, o godzinie 16
odpowiednie  komunikaty  zostały  zamieszczone  na  tablicy  ogłoszeń,  na  gminnym
Facebooku  oraz  na  stronie  internetowej  Gminy  Mielnik.  Uważam,  że  wszystko
przebiegło  prawidłowo.  Po  zakończonej  akcji  poinformowałem  przez  zarządzanie



3

kryzysowe jak i osobiście starostę Pana Bobla ze względu że należy to do jego zakresu
obowiązków o tym, że nasza woda jest zdatna dopicia i na tym akcja się zakończyła.

2) Kolejną  sprawą,  którą  trzeba  poruszyć  jest  "Rubinek  ".  Kończymy  powoli  pracę,
zostało zamontowanie ławek, stolików, które będą w drugiej połowie lipca. Komuś
bardzo przeszkadza fakt że w Mielniku będzie kąpielisko ponieważ wyrywano paliki,
którymi geodeta wyznaczył lustro wody,a  nie dawno gdy woda była już spiętrzona to
ktoś powyrzucał deski. Traktuję to jako niszczenie mienia gminnego i  obiecuję, że
sprawcę  znajdziemy,  pomożemy  organom  ściana  i  na  pewno  będę  żądał  jak
największych konsekwencji, bo jeśli teraz wyrywa i wyrzuca paliki deski to potem np.
może zatruć wodę.

3) Odbyły się Dni Mielnika i była delegacja w Wileńszczyzny był pan Starosta gminy
Biała Waka z delegacją, gdzie poznali naszą gminę. Gośćmi zajął się osobiście Pan
Sekretarz,  w  poniedziałek  dostaliśmy  maila  z  podziękowaniami  od  delegacji.
Zmierzamy do tego, żeby podpisać umowę z rejonem  Solecznikowskim i gminą Biała
Waka w porozumieniu o współpracę sportową jak i kulturową. Chcą przyjeżdżać do
Polski jak i również zapraszają Nas w Rejon Solecznikowski i do gminy Biała Waka.
Pan  Starosta  prosił  mnie  żebym na  najbliższej  sesji  zaprosił  Radnych,  sołtysów i
mieszkańców  do  odwiedzania  ich  terenów.  Oficjalna  delegacja  z  naszej  gminy
prawdopodobnie pojedzie we wrześniu na dożynki które będą w Solecznikach. Pan
starosta poinformował mnie że Mer Solecznik wybiera się na Muzyczne Dialogi nad
Bugiem, które odbędą się 4-5 sierpnia. Nie jest zagrożony termin budowy pomnika,
ławeczki  Aleksandra  Jagiellończyka,  wylany  został  już  fundament.  Wczoraj
(28.06.2018r.) dotarła do mnie informacja że na budowę przedszkola otrzymaliśmy 75
punktów  ale  środki  otrzymujemy  według  ilości  dzieci  zameldowanych  na  terenie
gminy z odpowiedniego rocznika.  Od razu odpowiem dla radnego Pana Wierzby -
może z innych gmin powiatu Biała Podlaska jest więcej dzieci, to otrzymują większą
kwotę  pieniędzy.  Mimo  wysokiej  oceny  otrzymaliśmy  282  676zł,  otrzymaliśmy
również środki w kwocie 76 308 zł na zajęcia dodatkowe dla dzieci w przedszkolu.
Kompleks  edukacyjny będzie gotowy w lipcu i  tak jak informowałem dzieci  od 3
września pójdą do nowego przedszkola, żłobka i stołówki.

4) Podpisałem umowę na  wykonanie  ulicy  Duboisa,  był  I  przetarg,  gdzie  były  dwie
oferty, unieważniłem przetarg po czym został ogłoszony II, były dwie oferty, gdzie
została wybrana oferta za 1mln 78zł.

5) Została  podpisana umowa na posterunek po trzykrotnym przetargu,  okazało się że
można zrealizować to za mniejszą kwotę.

6) Unieważniłem przetarg na budowę "Chaty Edukacyjnej w Maćkowiczach", ponieważ
był  jeden wykonawca który chciał  zrobić  za   47 tys.zł.  większą  kwotę niż  mamy
przeznaczony na to  fundusz.  Został  ogłoszony II  przetarg,  otwarcie  ofert  będzie 2
lipca.

7) W Kudeliczach wbudowano kabel ziemny i są zasilane poszczególne gospodarstwa,
nasze lampy są na słupach zakładu energetycznego, na razie nie są podłączone ze
względu  na  środki  finansowe,  ponieważ  musimy  wybudować  naszą  linię.  Na  to
skrzyżowanie  potrzeba 150 tys. Ostateczny termin to zaprojektuje to na przyszły rok
do budżetu. Jeśli będą środki na to skrzyżowanie będziemy w pierwszej kolejności
robić.
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8) Został ogłoszony przetarg  na drogi: w Sutnie w stronę Bugu, w Mętnej ulica Wysocka
oraz  w  Maćkowiczach  odcinek  drogi  związany  z  mostem tam gdzie  znajdują  się
największy dziury.

9) Ogłosimy przetarg na parking przy kościele na samochody osobowe jak i autobusy.
Nie  ma  tam w projekcie  oświetlenia,  ponieważ  nie  ma  takiej  potrzeby.  Istniejące
oświetlenie po zmianie źródeł światła, będzie wystarczające na tyle, żeby oświetlić
parking.  Został  tam  postawiony  TOI-TOI,  ze  względu  na  bark  toalet,  które  w
przyszłości będą jeśli tylko budżet nam na to pozwoli.

Rada Gminy przyjęła do wiadomości informację Wójta Gminy o pracy między sesjami.

Do punktu 5.

Interpelacja nr 22 Pana Kazimierza Toboty
Ukazał się w Głosie Siemiatycz anonimowy artykuł o samowoli budowlanej na działce rolnej
o numerze geodezyjnym 5196/71 w Mielniku.
Pytanie do Pana Przewodniczącego Rady: Czy Pan pisał ten artykuł?
Pytanie do Wójta: Czy Pan lub ktoś z pańskich pracowników pisał ten artykuł.
Proszę o krótką odpowiedź.

(w zał. na str..........prot.)

Zapytanie Pana Mateusza Bukrewicza
Czy ulice Zaszkolna, Uroczysko, Górna i Ścianka- Chciałbym zapytać jak wygląda sytuacja z
tymi drogami? Bo wiem że na ulicę Zaszkolną jest już kupiona kostka

Wójt: Te ulicy które radny wymienia są przewidziane do wykonania w tym roku

Pan Przewodniczący  Rady: ulice  Górna  i  Ścianka  częściową podlegają  konserwatorowi
zabytków i cała procedura się wydłuża, ponieważ trzeba uzyskać odpowiednie pozwolenia.

Pan  Paweł  Grzegorz  Pura zapytał  o  odkrzaczanie  dróg  polnych  w  miejscowości
Maćkowicze, ze względu na złą przejezdność i widoczność
Poinformował również o potrzebie wymiany tablicy informacyjnej znajdującej się na kolonii
Maćkowicze.

Pan Dyrektor ZGK w Mielniku Tadeusz  Szeweluk poinformował,  że  już  jest  tablica  i
będzie wymieniona.

Pan Lucjan Kożuchowski Chciałbym zapytać o przystanek  w Pawłowiczach?

Pani Olga Pogrebniak  Chciałbym zapytać o znaki z Grabarki czy będą postawione? Czy
będzie destrukt na drodze przy przystanku?

Pan Kamil Zalewski Czy jest możliwość wykoszenia rowu i zrobieni drogi?
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Do punktu 6.

Pan Sekretarz Gminy 
Nasza uchwała z 25 maja 2018r. odnośnie zasad i trybu postępowania  w sprawie udzielenia
pomocy finansowej w formie dotacji gminnej spółce wodnej działającej na obszarze Gminy
została zakwestionowana, niektóre zapisy zostały zakwestionowane. Nie określono terminu
przekazania środków finansowych. Kolejne zastrzeżenie dotyczy załączników do uchwały: w
załączniku nr 1 w puknie 8, powiedziano nam że naruszamy tajemnice bankową i trzecia
kwestia  dotyczy załącznika  nr  2  ust.  12 pkt.  4.  powiedziano nam że  w tej  części  zapisu
zawierającego  pouczenie  o  odpowiedzialności  z  art  233  kodeksu  karnego,  nie  można
stosować ponieważ ustawa Prawo wodne tego nie przewiduje. W związku z powyższym po
naniesionych poprawkach w uchwale proszę o jej przegłosowanie.

Rada  Gminy  jednogłośnie  przy  obecności  15  radnych,  podjęła  uchwałę  nr
XXXI/202/18  w  sprawie  trybu  postępowania  o  udzielenie  pomocy  finansowej  w  formie
dotacji  spółce  wodnej  działającej  na  terenie  gminy  Mielnik,  przeznaczonej  na  bieżące
utrzymanie wód i urządzeń wodnych oraz sposobu jej rozliczania.

(w zał. na str..........prot.)

Do punktu 7.

Pan Sekretarz Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie udzielenie pomocy finansowej
w formie dotacji jednostkom ochrony przeciwpożarowej na terenie Gminy Mielnik.

Pan  Lucjan  Kożuchowski  podziękował Panu  Wójtowi  za  pomoc  w  naprawieniu  wozu
bojowego  oraz  zapytał  o  możliwość  zwiększenia  wynagrodzenia  członkom  OSP  za
przeprowadzane akcje.

Pan  Wójt  Rozmawiałem  z  Panem  Sekretarzem  i  na  najbliższą  komisję  przygotujemy
propozycję wynagrodzenia.
 

Rada  Gminy  jednogłośnie  przy  obecności  15  radnych,  podjęła  uchwałę  nr
XXXI/203/18 w sprawie dzielenie pomocy finansowej w formie dotacji jednostkom ochrony
przeciwpożarowej na terenie Gminy Mielnik.

(w zał. na str..........prot.)

Do punktu 8.

Pan Wójt przedstawił projekt  uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2018 .

Rada  Gminy  jednogłośnie  przy  obecności  15  radnych,  podjęła  uchwałę  nr
XXX1/204/18 w sprawie zmian w budżecie gminy ma rok 2018

(w zał. na str..........prot.)
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Do punktu 9.

Pan Sekretarz Gminy poprosił o naniesienie poprawy w § 2.  z uwzględnieniem słowa
"w wieku" do lat 3, po czym przedstawił projekt uchwały w sprawie utworzenia jednostki
budżetowej Żłobek Gminny w Mielniku.

Rada  Gminy  jednogłośnie  przy  obecności  15  radnych  ,  podjęła  uchwałę  nr
XXXI/205/18 w sprawie utworzenia jednostki  budżetowej  Żłobek Gminny w Mielniku,  z
naniesioną poprawą w § 2

(w zał. na str..........prot.)
Do punktu 10.

Pan Sekretarz Gminy przedstawił projekt uchwały nadania statutu Żłobkowi Gminnemu w
Mielniku oraz omówił statut żłobka.

Rada  Gminy  jednogłośnie  przy  obecności  15  radnych,  podjęła  uchwałę  nr
XXXI/206/18 w sprawie nadania statutu Żłobkowi Gminnemu w Mielniku

(w zał. na str..........prot.)

Do punktu 11.
Pan  Sekretarz  Gminy  przedstawił  projekt  uchwały  w  sprawie  ustalenia  opłat  za  pobyt
dziecka w żłobku oraz określenie maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie w Żłobku
Gminnym w Mielniku

Rada  Gminy  jednogłośnie  przy  obecności  15  radnych,  podjęła  uchwałę  nr
XXXI/207/18  w  sprawie  ustalenia  opłat  za  pobyt  dziecka  w  żłobku  oraz  określenie
maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie w Żłobku Gminnym w Mielniku.

(w zał. na str..........prot.)

Do punktu 12.

Pan Sekretarz Gminy poinformował, że kontrola warunków i jakości świadczonej opieki w
żłobkach  oraz  kontrola  zgodności  danych  zawartych  w  rejestrze   ze  stanem faktycznym
będzie przeprowadzona raz w roku, tak jak również kontrola wywiązywania się z obowiązku
sprawozdawczości. Niezależnie od planu nadzoru jeśli będzie jakaś nieprzewidziana sytuacja,
to  w  każdej  chwili  Wójt  na  podstawie  upoważnień  może  wchodzić  do  tej  jednostki  i
kontrolować ją.

Rada  Gminy  jednogłośnie  przy  obecności  15  radnych,  podjęła  uchwałę  nr
XXXI/208/18 w sprawie przyjęcia planu nadzoru nad żłobkami na terenie Gminy Mielnik

(w zał. na str..........prot.)

Pan Wójt  Możemy sobie nawzajem pogratulować, bo żłobek już mamy i u nas wszystkie
dzieci są równe

Pan Przewodniczący Rady poinformował, że dzieci zapisanych do żłobka jest 8, natomiast
dzieci przedszkolnych jest 51.
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Pan Henryk Symonowicz  zaproponował  możliwość  rozpowszechnienia  w Siemiatyczach
informacji o możliwości zapisu dzieci do żłobka w Mielniku

Pan Przewodniczący Rady poinformował, że był dzień otwarty w szkole jak i w przedszkolu
i zostało to już nagłośnione.

/po przerwie/

Pan  Przewodniczący  Rady  po  przerwie  przywitał  dwie  uczestniczki  realizowanego
projektu"Razem podbijamy świat", które zaprosiły na  jego podsumowanie, które odbędzie się
6 lipca 2018r. w godzinie 16:30 w ODZM w Mielniku

Do punktu 13.

Pan Wójt  poinformował,  że Rada Gminy nigdy nie  podjęła  stosownej  uchwały odnośnie
Podlaskiej Regionalnej Organizacji Turystycznej (PROT), składki nie były płacone w tamtym
jak i w tym roku ponieważ rada nie wyraziła takiej woli być w tej organizacji. Jeśli wstąpimy
do Lokalnej  Organizacji Turystycznej (LOT), to LOT nad Bugiem będzie członkiem PROT.
Warto przystąpić ze względu na mieszkańców, którzy prowadzą działalność turystyczną i się
angażują.  Natomiast  na  przedstawiciela  Gminy  Mielnik  do  Komitetu  Założycielskiego
powołana zostaje Pani Emilia Śnieżko.

Rada  Gminy  jednogłośnie  przy  obecności  15  radnych,  podjęła  uchwałę  nr
XXXI/209/18 w sprawie przystąpienia do tworzenia Lokalnej Organizacji Turystycznej.

(w zał. na str..........prot.)

Do punku 14.

Pan  Sekretarz omówił  sytuację  w  jakiej  doszło  do  zmiany  rozporządzenia  w  sprawie
wynagrodzenia pracowników samorządowych.  Jakie  podjęto działania  rządowe co uczynił
Pan  Minister  do  spraw  Wewnętrznych  i  Administracji  wspólnie  z  ministerstwem pracy  i
polityki społecznej. Przygotowali bowiem projekt rozporządzenia w sprawie wynagradzania
pracowników samorządowych. W pierwszej kolejności skierowali do komisji wspólnej rządu
i samorządu terytorialnego tylko i wyłącznie załączniki do rozporządzenia, chciano to zrobić
szybko  w  tak  zwanym  trybie  obiegowym  na  co  komisja  wspólna   rządu  i  samorządu
terytorialnego  nie  wyraziła  zgody  bo  takich  spraw  dotyczących  wynagrodzeń  nigdy  nie
załatwiała  w  trybie  obiegowym.  Następnym  działaniem,  które  próbowano  podejmować
dokonano zmiany w całej treści rozporządzenia i ponownie skierowano go do komisji w celu
zaopiniowania,  po  czym komisja  odrzuciła  zaopiniowanie  tego  projektu.  Mimo  wszystko
rozporządzenie weszło w życie  z dniem 17 maja 2018 roku. Związek Miast polskich jak i
związek  gmin  wiejskich  jak  również  strona  komisji  wspólnej  rządu  i  samorządu
terytorialnego  skierowali  odpowiednie  pismo do  Prezydenta  RP,  z  prośbą  aby  treść  tego
rozporządzenia  skierował  do  Trybunału  Konstytucyjnego,  czego  nie  uczynił  do  dnia
dzisiejszego. Stanowisko komisji w tej sprawie jest negatywne, ponieważ proces legislacyjny
jest  nie  do  przyjęcia.  Pan  Sekretarz  przedstawił  opinie  prawne   Kancelarii  Prawnej  Dr
Krystian Ziemski & Partners,  radcy prawnego prof. dr. Hab. Huberta Izdebskiego oraz radcy
prawnego dr Mariusza Bidzińskiego, jaki jest próg od minimalnej do maksymalnej stawki
wynagrodzenia zasadniczego po zmianie która ma obowiązywać od 1 lipca 2018roku, oraz
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jakie dodatki należą się Wójtowi.

Rada Gminy jednogłośnie przy obecności 15 radnych, odrzuciła uchwałę w sprawie
ustalenia miesięcznego wynagrodzenia Wójta Gminy Mielnik.

(w zał. na str..........prot.)

Do punktu 15.

Pan Sekretarz stwierdził, iż jesteśmy turystyczną gminą i z tego względu  ta uchwała będzie
konkretnie precyzowała gdzie można spożywać alkohol, po czym przedstawił wymienione w
uchwale  miejsca  od  których  wprowadza  się  odstępstwa  od  zakazu  spożywania  napojów
alkoholowych w miejscach publicznych.

Rada  Gminy  jednogłośnie  przy  obecności  15  radnych,  podjęła  uchwałę   nr
XXXI/210/18 w  sprawie  odstępstwa  od  zakazu  spożywania  napojów  alkoholowych  w
miejscach publicznych.

(w zał. na str..........prot.)

Do punktu 16.

Pan Sekretarz poinformował,  iż  22 czerwca 2018 roku z Starostwa w Siemiatyczach do
Urzędu  Gminy  Mielnik  wpłyną  projekt  uchwały  o  zmianie  uchwały  w sprawie  ustalenia
okręgów  wyborczych,  ich  numerów,  granic  i  liczby  radnych  wybieranych  w  okręgu
wyborczym.  Pan Sekretarz,  również zakomunikował, że Pan Starosta Siemiatycki przesłał
nam jedną uchwałę,  natomiast  w środę  w Białymstoku  w Krajowym Biurze  Wyborczym
przekazano nam informację o tym, iż jest jeszcze jeden projekt uchwały, którego nam nie
przesłano. Pan Sekretarz omówił okręgi i sytuację jaka była by najlepsza dla gminy Mielnik.

Pan Kazimierz Tobota: Czy to zadziała, czy coś to zmieni?

Pani Irena Wysocka: Będziemy głosować za tym co gmina Mielnik 

Pan Sekretarz:  Stwierdził,  że można zaskarżyć, i jeśli taka potrzeba zaistnieje to właśnie
będziemy robić

Pan Wójt wywnioskował,  że  chodzi  tu  o władzę,  koalicja  robi  wszystko pod siebie.  Na
wschodzie jest starsze społeczeństwo a na zachodzie młodsze co za tym idzie wschód z tego
względu będzie pomijany. 
Pan Sekretarz poinformował, że od przyszłego roku to Komisarz Wyborczy będzie ustalał
granice a nie Radni.

Po dyskusji Radni przeszli do głosowania.

Rada Gminy jednogłośnie  przy  obecności  15  radnych,  poparła  przedłożoną wersję
projektu uchwały złożonej do Delegatury Krajowego Biura Wyborczego w Białymstoku (nie
przedłożonej jej Radzie Gminy Mielnik) w wersji włączającej jst Dziadkowice do okręgu Nr
3 wraz z gminami Mielnik, Nurzec Stacja, Siemiatycze, Milejczyce z zachowaniem normy
przedstawicielskiej wnoszącej dla okręgu wyborczego Nr 1- 5, 129 mandatu oraz wyborczego
Nr 3-6,539 mandatu.

(w zał. na str..........prot.)
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Do punktu 17.

Odpowiedź na zapytanie Pana Lucjana Kożuchowskiego:  mamy wszystko do tego żeby
rozpocząć prace wykonawca będzie ZGK Mielnika i  mam nadzieje,  że do końca sierpnia
będzie to zrobione.

Pan Wójt: Mamy akcje koszenia dróg wojewódzkich mam nadzieje ze niedługo przejdą w
stronę granicy państwa.
Odpowiedź na pytanie Pani Olgi Pogrebniak i Pana Kamila Zalewskiego informowałam
Was w maju na komisjach ze I etap dożwirowywania  został niezakończony i być może, że w
pierwszym tygodniu lipca  rozpoczniemy drugi etap, a odnośnie znaków wystąpimy po raz
kolejny do zarządu dróg.
Jeśli chodzi o koszenie traw powoli się polepsza pracownicy wracają z zwolnień lekarskich,
od lipca jednego pracownika zdejmujemy z promu. Pan Lucjan Kożuchowski za deklarował
się, że zrobi daszki na promach gratis.

Odpowiedź na interpelacje nr 22 Pana Kazimierza Toboty: "Ja nie pisałem, a czy ktoś
pisał  z  moich  pracowników  w  godzinach  pracy  to  nie,  ponieważ  pracownicy  sumiennie
pracują a co robią po pracy to ich nie sprawdzam, nie oceniam z kim się spotykają nawet jeśli
spotykają się z osobami z którymi ja się nie spotykam"

(w zał. na str..........prot.)

Rady Kazimierz Tobota Ale chodzi tu czy tak czy nie

Pan Wójt "ja Panu nie przerywałem", Pan Przewodniczący nie odebrał mi głosu więc mogę
mówić ile chce. Pan tego nie pisał, Pan się tylko podpisał.

Pan Kazimierz Tobota "żona pisała"

Po dyskusji Pana Kazimierza Toboty i Pana Wójta Gminy, Pan Wójt stanowczo powiedział,
że tego nie pisał a jakby pisał to by się podpisał. Natomiast dostałem anonim z dopiskiem "do
rąk  własnych"  po  przeczytaniu  zadzwoniłem do Komendanta  Policji  w Siemiatyczach ze
względu,  że  były  przedłożone  fakty.  Po  czym  komendant  stwierdził,  iż  się  tym  zajmie,
ponieważ  to  policja  jest  od  tego.  Na  tym to  się  wszystko  kończy,  przeszło  pełen  obieg
dokumentów.

Pan Przewodniczący stwierdził, że otrzyma pan Radny Tobota wyjaśnienia na piśmie, ale
odpowie od razu, że to nie On pisał. Pan przewodniczący podsumował, iż jest zdziwiony że
pan Radny nie pyta o sytuacje, które wydarzyły się na „Rubinku”. Ciekawe czy na kolejnej
sesji Pan Radny będzie pytał innych Radnych czy też Dyrektorów o to czy napisali „donos”

Do punktu 18.

Pan Kierownik Tomasz Gorochowicz poinformował, że gmina została zaliczona do gmin
które doświadczyły klęski suszy, jest  powołana Komisja  i  rolnicy mogą składać wnioski.
Poinformował również iż  w Starostwie w Siemiatyczach został  wyłożony do publicznego
wglądu  projekt  operatu  opisowo-  kartograficznego  z  modernizacją  ewidencji  gruntów  i
budynków przeprowadzonej  na terenie  Mielnika,  gdzie  można nanieść wszelkie  zmiany z
budynkami.
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Pan Dyrektor Tadeusz Szeweluk podziękował za akcję w pomocy z rozdawaniem wody i
poinformował, że sytuacja jeśli chodzi o czystość ulegnie zmianie na lepsze.
 
Pan Sołtys Franciszek Hruświcki kiedy będzie zrobione ogrodzenie?

Pan Wójt chcę zrobić w pierwszej kolejności poważniejsze rzeczy, ogrodzenie będzie.

Radny z Mętnej Co z projektem dotyczącym Góry Zamkowej?

Pan Wójt poinformował że,  Pan profesor  ze względu na swoją sytuację  rodzinną,  dostał
przedłużenie umowy do końca września.  Chciałbym, aby w tym roku ogłosić  przetarg na
częściowe zabezpieczenie Góry, żeby się nie osuwała przy zlewnych deszczach jesiennych.
Nie będziemy odbudowywać kapliczki nie było nigdy takiego zamiaru. 

Dyrektor Michał Baranowski odniósł się do zawodów sołeckich, które w tym roku odbędą
się w Moszczonie Królewskiej 25 sierpnia, a w każdym kolejnym roku będą się odbywały w
innej miejscowości. 

Pan Dyrektor Michał Baranowski za apelował aby sołtysi zaangażowali mieszkańców do
wzięcia udziału w zawodach, ponieważ frekwencja jest bardzo niska. 

Pan Lucjan Kożuchowski zapytał o rozdysponowanie pieniędzy sołeckich ponieważ były
kłopoty z realizowaniem  zakupu, bo wymagano aby stroje były jednakowe itp.

Pani Skarbnik To chyba jasne, że stroje powinny być jednakowe.

Pan Dyrektor Michał Baranowski stwierdził że wie o co chodzi i zakup obuwia  jest nie
możliwy bo to nie jest zakup dla zawodnika.

Pan Wójt po dyskusji podsumował, że zawody sołeckie to jest integracja i zabawa 

Pani Kierownik GOPS w Mielniku poinformowała o programie Dobry Start, można złożyć
wniosek o otrzymanie 300zł dla dziecka uczącego się od I klasy podstawówki do 20 r. życia
na wyposażenie szkolne, przy czym nie jest brany dochód rodziców.

Do punktu 19.  

Wobec wyczerpania porządku obrad XXXI sesji  Rady Gminy Pan Przewodniczący
Rady podziękował radnym i gościom za udział w sesji i zamknął jej obrady.

Protokołowała:
Joanna Bajena

 Przewodniczący Rady

Krzysztof Nikitorowicz


